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Protokoll från handikapprådets sammanträde 2007-09-10 
 
 
Närvarande:   
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Tjänstemän Ulla Thorslund § 7 förvaltningschef 
 Peter Svensson § 7 ekonomichef 
 Siw Lideståhl avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 Malin Hermansson skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 Camilla Tann skrivtolk, landstingets tolkcentral 
 
 
 
 
Justerare:   
 

2007-09-17 Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
Justerare:   

2007-09-17 Ebba Lundgren 
 
 
 
Sekreterare:  

 Pia Sundqvist 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 
 Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.  
  
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes.  
  
§ 3 Val av justerare och tid för justering 
 Till justerare utsågs Kerstin Järneberg och Ebba Lundgren. (Ingrid Edin utsågs 

ursprungligen till justerare men måste lämna sammanträdet innan det hade avslutats 
och ersattes därför av Ebba Lundgren.) Justering sker måndag 17 september klockan 
17.00 på Lingvägen 100. 

  
§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde 
 Protokoll från sammanträdet 2007-08-13 anmäldes. 
  
§ 5 Ärenden från nämndsammanträdet 2007-08-23 
 Inget fanns att rapportera. 
  
§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet 2007-09-20 
 Ärende nr 2: Integrerat system för ledning och uppföljning 

På fråga från Blazena Westerlund svarade avdelningschef Siw Lideståhl att en 
modell för uppföljning även kommer att utarbetas avseende handikappomsorgen. 
 
Ärende 4 och 5: Kvalitetsuppföljning av Sköndals och Strandlidens gruppbostäder 
Blazena Westerlund konstaterade att det under hennes år i handikapprådet aldrig har 
genomförts uppföljningar som fokuserar på brukarnas egna synpunkter. Hon tog upp 
ett antal frågeställningar i anslutning till detta, bland annat förvaltningens fortsatta 
insatser utifrån uppföljningarna, gode mäns roll och matsituationen vid boendena. 
Blazena gjorde också en koppling till ärende nr 11, Svar på skrivelse (s) om 
demokratiutveckling, i vilket förvaltningen understryker vikten av brukarinflytande. 
Siw Lideståhl föreslog att hon till nästa sammanträde förbereder en mer ingående 
presentation och diskussion kring dessa frågor. Detta förslag antogs av rådet. 
 
Ove Martinsson uttryckte den generella synpunkten att det är önskvärt att  
förkortningar förklaras vid det första tillfället de används i ett tjänsteutlåtande. Siw 
Lideståhl instämde och lovade överlämna synpunkten till den grupp inom 
förvaltningen som arbetar med kvalitetsfrågor. 
 

  
§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för omsorg om 

funktionshindrade 
 a) Fråga från föregående sammanträde: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund redogjorde 

för den översyn av resursfördelningssystemet för omsorgen om personer med 
funktionsnedsättning som har genomförts av en arbetsgrupp under hennes ledning. 
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Exempel gavs på frågor inom systemet som kommer att ses över ytterligare. Rådet 
diskuterade bland annat hur medlen fördelas till stadsdelsområdena. 
 
b) Ulla Thorslund informerade om länsstyrelsens tillsynsrapport om det särskilda 
boendet vid Stora Sköndals sjukhem och berättade även att Stiftelsen Stora Sköndal 
nu har lämnat ett svar till länsstyrelsen. Ulla Thorslund kommer att träffa 
representanter för Stiftelsen för en genomgång av avtalet, som löper ut 2008. 
Resultatet av detta samtal kommer att återrapporteras till rådet. 
 
c) Ekonomichef Peter Svensson redogjorde för planeringen av förvaltningens 
kommande flytt till nya lokaler i Farsta centrum. Flytten beräknas vara genomförd 1 
maj 2008. Rådet utsåg Ove Martinsson, Agneta Hagström och Vivi-Anne 
Emanuelsson att tillsammans med Michael Boström, samordningsansvarig inför 
flytten, gå igenom de ritningar som förvaltningen kommer att få av arkitekten senare 
denna vecka. I ett senare skede önskar hela rådet träffa Michael Boström för att få en 
presentation av ritningarna. 

  
§ 8 Övriga frågor 
 Diskuterades det brev med synpunkter på boendestödet som har skickats till 

stadsdelsnämnden och även sänts för kännedom till handikapprådet. (Brevet biläggs 
protokollet.) Siw Lideståhl informerade rådet att hon har diskuterat brevets innehåll 
med stadsdelsnämndens ordförande och att hon kommer att gå vidare med de 
frågeställningar som tas upp i brevet. Det svar som förvaltningen kommer att skriva 
till Ingela Al Qawasmi kommer även att skickas för kännedom till rådet. Rådet 
ifrågasätter hur det som beskrivs i brevet kan tillåtas ske.  

  
§ 9 Sammanträdet avslutas 
 Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


